

一类物拍卖公司注册

产品名称	一类物拍卖公司注册
公司名称	广州舟航企业服务有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	北京国贸朝阳区建外SOHO西区10号楼2605
联系电话	17710294288 17710294288

产品详情

拍卖公司注册 文物拍卖公司注册 文物拍卖资质审批

拍卖公司所有手续（包括人员 验资工商登记国地税报道 银行开户 资质审批等）

拍卖公司办理条件：

1、有100万人民币以上的注册资本；

文物拍卖要求1000万注册资本（文物拍卖要求实缴）

2、有工商行政管理机关核发的《企业名称预先核准通知书》原件；

3、注册拍卖公司拟任好法定代表人和章程；

4、与从事拍卖业务相适应的拍卖师和其他工作人员；

普通拍卖有一位拍卖师和二位拍卖员

文物拍卖要求应当有1000万人民币以上的注册资本，

有5位拥有文物拍卖企业人允格证书的专家

=====

Cultural relics auction requires 10 million registered capital (pay-in) 2. The original Notice of Pre-Approval of Enterprise Name issued by the administrative department for industry and commerce; 3. The registered auction company intends to appoint the legal representative and the articles of association; 4. Auctioneers and other staff suitable for the auction business; The general auction has one auctioneer and two auctioneer The auction of cultural relics shall have a registered capital of more than 10 million yuan, There are 5 experts with the professional permission

certificate of cultural relics auction enterprises

=====